
 

  

           Zápis z 2/24 . jednání osadního výboru Bohdašín 

Dne 17.5.2024 v místní restauraci 

 

Přítomní členové: Prouza Pavel, Sedláčková Lenka, Kubečková Martina, Brož Ladislav, Pavel Faifer, 

Pinkava Zdeněk, Pavel Staněk. 

Pověřený člen rady: starosta Tomáš Prouza, místostarosta Jiří Regner 

Omluveni: Sedláčková Lenka 

Hosté :  Pinkava Michal 

                        

              Zahájení a schválení programu: 

Předseda výboru zahájil jednání a konstatoval, že osadní výbor je usnášeníschopný. Byl schválen 

následující program: Pro 6,  Proti 0. 

             

              1. Kontrola plnění usnesení a úkolů ze zápisu osadního výboru konané 3.3.2024 

              1. Revitalizace hřiště 

              Dne 15.4. byl předložen p. architektem Burešem návrh projektu na MÚ v Červeném Kostelci. 

               Na schůzi osadního výboru byl projednány připomínky: 

1. Ke sportovnímu hřišti bude napojená tréninková dráha pro kroužek SDH Bohdašín v délce 

včetně hřiště  50-60m. 

2. Zpevněná plocha před hasičárnou neschválena ,ale bylo přislíbena možnost instalace 

mantinelu pro lední plochu v zimním období do nového hřiště. 

 
3. Z p. Burešem bude projednána možnost vybudovat toaletu u hasičské zbrojnice, kde by odpadl 

tlakový výtlak do splaškové kanalizace.  
 
O  změnách v projektu bude informovat p. místostarosta Jiří Regner . 
 

 
       

             2. KOMUNIKACE  
1. Oprava komunikace ke Štěpánským od zahrádkářské osady a ke 

Kraslom .  

Oprava proběhne v měsíci květnu . 



 

 

                                                                 2. 

Umístění žlabu k opravené cestě u Pinkavů 

Bude prověřeno umístění elektrického kabelu mezi lampami 

veřejného osvětlení, kde by mělo dojít k případnému umístění 

žlabu. 

Bude projednáno po dohodě na místě.  

Trvá. K projednání nedošlo. 

 

2. Doplnit zrcadlo u Novákových – klubovny. Špatný výhled od  

       Němečkových při vjezdu na hlavní komunikaci. 

        Po dohodě s osadním výborem požadavek obnoven. 

        Jednání neúspěšné. Byl předložen návrh že občané Bohdašína si   

        zrcadlo koupí a nainstalují sami. Zatím neprovedeno. 

       

 

5.    Památník 2. světové války:    

                                                    Úpravu přerostlých tújí a smrků , které jsou součástí památníku.                    

                                                    Předáno městskému architektu. Řešení bude předloženo.  

                                                     Doplnění k žádosti. Při opravě památníku ukotvit stojan na     

                                                     vánoční strom tak aby nedošlo k pohybu v zemi.  

                                                      V roce 2024 úprava neproběhne. 

                                                       

 

                                                 6.  Objednat u správy silnic KHK opravu děr v komunikaci  

                                                       z Bohdašína na křižovatku do Horního Kostelce. Trvá.                                                                                                    

                                                       Silnice je ve špatném stavu. 

 

           4.ÚPRAVA STOŽÁRŮ VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ 

1. Stávající veřejně osvětlení vyměněno. 

 2. Zadán nový požadavek na umístění nové světla před kapli na   

Bohdašíně. Schváleno.  Termín instalace nestanoven. 

3. Na cestě na Náměrka a na cestě do Horního Kostelce jsou světla 

daleko od sebe. Komunikace je nedostateční osvětlena . Osadní 

výbor předkládá požadavek k doplnění světel.  .  

8.  ÚDRŽBA POZEMKŮ:  

1. Nutná údržba stromů kolem cesty u bývalého smeťáku. Vyfoceno. 

Přeposláno Správě silnic KHK k dořešení . Trvá 

2. Přidat pevnou lavičku do prostoru „U trojice“   

Zatím neprovedeno. Umístění lavičky projedná na místě s p. Košutem 

Prouza Pavel. Bude nutné dořešit s majiteli pozemků. 

 



                                                    3. Cestička do lesa pod p. Zvolským – městský pozemek. Zanedbaný. 

                                                      Obnovit cestičku do lesa.  

                                                                    Bude objednán výměr pozemku na geodezii. Trvá.  

 

                                                     4. Nátěr stěny kontejnerů před hospodou vedle památníku. 

Bude řešeno s údržbou památníku. 

Projednává se přemístění kontejnerů na jiné místo.  Trvá. 

 

Informace z města pro občany : 

 

Kontejnery na plasty a papír budou odstraněny. Zůstane kontejner 

na sklo, který bude umístěn na jiné místo. Plast a papír budou 

odváženy od rodinných domů. Informace ve zpravodaji Č. K. 

Termín odstranění je stanoven na měsíc červen. 

Tato úprava proběhne po celém městě Č.K. 

                                                     5. Termín rekultivace skládky.  

Byla podána žádost na změnu územního plánu na veřejnou zeleň. 

Jak bude probíhat rekultivace budeme informováni.  

 

Na skládku budou umístěny betonové panely pro nákladní 

automobily. 

 

Urychlit jednání na výstavbu chodníku do Horního Kostelce 

z Bohdašína. Skládka je městem Č. K. využívána ke skladování 

různých materiálů. Cesta do H.K. je často znečištěna hlínou z této 

skládky. Občané Bohdašína na tento stav poukazují delší dobu. 

 Byl přislíben dočasný chodník z betonových panelů.  

 

6. Zahájit jednáni s p. Středou o odkoupení pozemku na chodník od 

restaurace směrem k bývalé skládce odpadů.  

P. Středa stanovil podmínku aby byli vykoupeny pozemky 

najednou od ostatních majitelů a chodník navazoval po celé délce 

cesty k bývalému smeťáku. 

 

Nové požadavky:  

Žádost občanů z Bohdašína z č.p. 20,93,53 a 89 na Krkavčíně o 

možností  instalaci veřejného osvětlení. Bude projednáno na další 

schuzi. 

 

Zapsal : Prouza Pavel 

Dne 17.5.2024 

Ověřil : Ladislav Brož 

 


